
Protokolo de estrara interkonsiliĝo de Norvega Esperantista Ligo
lundon la 19-an de novembro 2018 per Skype.

Partoprenantoj:
Mario Machlik en Tromsø  
Ulf Lunde en Os
Lars Sandbakk en Sandnes
Jardar Eggesbø Abrahamsen en Trondheim
(Anne Karin Bondhus forestis pro malsano)

0. Informado pri malsanigxo de nia kasisto
Mario kaj Lars informis la estraron, ke la malsano de Anne Karin estas pli grava ol ni sciis antawe.

1. Tagordo
Aprobita.

2. Aprobo de la protokolo de la pasinta interkonsiliĝo la 22-an de oktobro
Aprobita.

3. Ekonomio
Pro la foresto de la kasisto ni devis prokrasti tiun punkton.

4. Jarraporto, jarkalkulo 2017
La jarraporto preskaw pretas. Krom la jarkalkulo ni atendas ke gxi estu preta post kelkaj tagoj, 
kiam ni havos la lastajn informojn.

5. Landa kongreso
La estraro diskutis la semajnfinojn de la jesua cxieliro (30a de majo - 2a de junio) kaj de pentekosto 
(14a -16a de junio) kiel aktualajn tempojn.
La E-klubo de Tromsø proponas, ke la lernejo Idrettsgymnaset apud Alvheim stadiono povos esti 
tawga kongresejo, sed ili esploros pli.

6. Datoj por la venontaj estraraj interkonsiliĝoj
Estas ne facile trovi unu tagon de la semajno kiam cxiuj povas partopreni. Dume ni kapablas decidi 
la daton nur por la venonta interkonsiligxo.

7. Eventualaĵoj
La Estraro volas sendi bondezirojn kaj florojn al Anne Karin Bondhus, cxar sxi malsanigxis. Lars 
ofertis prizorgi tion.

La interkonsiliĝo daŭris 20:00 - 20:45.
La venonta interkonsiliĝo okazos la 3an de decembro je 20:00.

Raportis Ulf Lunde


